
Minnesanteckningar från SFDFs Norrlandskonferens Scandic Hotels,    
Örnsköldsvik 2010-10-16–17      

1.  Konferensens öppnande

Anders Rönnquist, SFDFs v ordf. tillika Norrlandsansvarig hälsade alla nya och gamla 
konferensdeltagare hjärtligt välkomna till Örnsköldsvik. Anders framförde hälsningar från 
ordförande Tore Johansson och övriga i förbundsstyrelsen.

2.  Presentation av deltagarna

Erik Johansson DA+Ordf för Luleå FDK
Gör sitt 3.e år som ordförande. Deltar för första gången som ny DA. 
Jobbar aktiv för att få damdomare till klubben samt engagerad i LDO verksamheten.
Ca 45-50 medlemmar. Försöker få till en föryngring både i styrelsen och bland domare.
Erik önskar hjälp med att få uppgifter angående kursavgifter i Norrland då     Norrbottens FF lägger 
på avgiften mer och mer för varje år.
Domarklubben har under 2010 80 års jubileum.

Anders Nilsson DA för Västerbotten FDF
3 året som DA, Vice ordf. i SVDK, Aktiv AD i div. 1 herrar+ damallsv. 
Ersätter Pekka Ullén, Frösön i SFDFs valberedning

Mikael Westerlund Ordförande SVDK
4 året som ordinarie ordförande, 120 medlemmar, stoltserar med 2 kvinnor i styrelsen samt för 
utvecklingen av hemsidan.

           Jobbar med faddersystem på de nya domare, trots detta har man svårt att behålla nya
domare.

Anders Höber Kassör SVDK
En trygg kassör från Umeå som varit med ett antal år vilket uppskattas av konferensen 
då frågor rörande ekonomin i de olika domarklubbar lätt kan besvaras.
Anders delger oss andra att man har ett system i Umeå för att få in medlemsavgifter.   
De medlemmar som inte betalar in avgiften får heller inga träningsmatcher

Peter Poopuu Sekreterare SVDK
Har arbetat med utbildningar, domaråterbud osv. åt DK i Västerbotten men har nyligen 
klivit av och ägnar sig nu åt att dels döma fotboll på distriktsnivå men även att döma 
innebandy i elitserien för damer.

Josefin Poopuu Hemsida SVDK
Gör sin första Norrlandskonferens. Sitter som ledamot både i Västerbottens DK samt i 
styrelsen för SVDK. Jobbar med domarklubben hemsida.

Staffan Larsson DA representant för J/H
Ersätter Pekka Ullén på konferensen, Ordförande för J/H DK J/H.
Ansvarig för SvFF Talanggrupp. Domarklubben jobbar för att få till en ny ordförande,
ca 82 medlemmar

           Gav konferensen en trygghet då många frågor berörda olika DK lätt kunde besvaras men
           även utbildningsfrågor osv.



Krister Sandin DA+Ordf Medelpads DK
Kom in i styrelsearbetet 2007 efter Norrlandskonferensen i Lycksele.
Har sedan dess provat på att vara klubbmästare, sekreterare, kassör och nu det senaste året 
invald som ordförande.

           128 medlemmar vilket man kan tacka Medelpads DK för som jobbar med stort 
engagemang med LDO verksamheten.

Bo Hammarsten DA+Ordf Hälsingland DK
Har gjort det mesta man kan göra för Hälsinglands DK.
58 medlemmar varav dessa är 7st damdomare.
Gör sitt sista år som DA efter många år som trotjänare både i domarklubben samt i SFDFs 
valberedning. Vem som ersätter är inte riktigt klart men namnförslag finns.

Lee Berntzen DA Ångermanlands FDF+ Sekreterare ÖFDK
Ny som DA, dömer aktivt som ass i div. 1, har i år fått provmatcher i div. 3 herrar, 61medlemmar
Generationsskifte i styrelsen men har stort stöd av Sven-Olof Byström m.fl.

Mattias Modig Ordförande ÖFDK
Deltar inte för Ångermanland vilket konferensen tyckte var tråkigt!

Anders Rönnkvist V Ordf. SFDF+ Norrland
Har varit med i SFDF i ca 15 år varav i förbundsstyrelsen i 12 år.
Anordnat Norrlandskonferenser på ett strålande sätt och med stort engagemang i alla dessa år. 
Dömer 7 manna fotboll och då speciellt i Umeå festival och laget Barcelona ligger Anders varmt om 
hjärtat. Lika mycket värme finns det för damlaget Själevads IK.

           
           3.  Godkännande av dagordningen

           Deltagarna godkände den föreslagna dagordningen

4.  Val av ordförande och sekreterare för konferensen

Anders Rönnqvist valdes till ordförande och krister Sandin till sekreterare

5.  Information från SFDF 

• SvFF – Centrala Domarkonferens: domarbrist, rekrytering mm

Staffan Larsson var närvarande på konferensen och kunde själv på ett intressant
Sätt informera oss om vad som togs upp på CDK

• SFDF – SvFF Umbro

2011 kommer nya domardräkter från Umbro, uppmaning att domarklubbarna
redan nu beställer från era lokala leverantörer

• Möte mellan SvFF-DK och SFDF

• SFDF målplan

• Konferens och Årsmöte 5-6 februari 2011



• SFDF – SvFF Distrikten – Ersättningsförhandlingar nytt avtal 2011

            Norrlandskonferensen ger som förslag till en förhöjning på följande:
                  Mil ersättning till 30 kr milen
                  Restidsersättning: 150 kr, 200 kr, 270kr, 370kr
                  Arvoden höjs med 20 kr både som HD och AD

6.  Föregående konferensanteckningar

2009 års minnesanteckningar godkändes enhälligt och lades till handlingarna

7.  Genomgång av adresser för aktuella kontaktpersoner

Har besvarats via mail till Anders.Rönnqvist

8.  Omorganisation Norrland

Anders kliver av sin post som Vice ordf samt som Norrlandsansvarig på Förbundsmötet 2011.
Efter förslag har SFDFs förbundsstyrelse accepterat att Norrland ska delas på två personer.
De föreslagna och tillfrågade är krister Sandin, Sundsvall och peter Poopuu, Umeå,
Varav krister är föreslagen en plats i förbundsstyrelsen och Peter adjungeras enligt stadgarna.

9.  Genomgång av målplan för SFDF

• Hemsida

• Hur ser SFDFs verksamhet ut i framtiden?

• Viken målbild skall SFDF ha?

• Handlingsplan

• SFDF målplan

• Umbros nya dräkt

10.  Distriktsbesök från SvFF

Har inte fungerat allt för bra tyvärr! Vi saknar besök i Medelpad och Västerbotten.
Ångermanlands FF besöktes den 9 oktober i Örnsköldsvik

Inbjudan till distriktsbesöken kommer från SvFF till landsdelsansvariga

Ansvariga DA blir inbjuden av distriktet



11.  Inför ersättningsförhandlingarna 1- 2 – 3 års avtal

Norrlandskonferensen enas om att ett 3 års avtal skulle vara det bästa.

Se ovanstående förslag till ersättningar som grund för kommande avtal.

12.  Framtiden för FDK/FDF och DA

Allmän diskussion i gruppen. Kontentan av alla synpunkter och förslag är följande,
där vi har en väl fungerande FDK/FDF har vi ingen domarbrist.

13.  Övriga frågor

Krister Sandin ställer sig frågande till konferensens policy, bör inte alla deltagarna
finnas på plats under hela konferensen för att kunna få ut det bästa möjliga för ett
bättre samarbete i Norrland. Nu var det två deltagare som försvann under konferensen
för att döma fotboll och innebandy. En anmäld deltagare dök inte upp alls.
Om vi ska få till ett fungerande Norrland så bör alla deltagarna som är anmälda till
Norrlandskonferensen finnas på plats hela tiden så att samma information kan spridas
ut till de distrikt som skickat sina förtroendevalda.

LDO arvoden togs upp och då visade det sig att i Luleå betalas LDO ersättningen
ut av domarklubben själva och inte av Norrbottens FF.
Detta fungerar i övriga Norrland

14.  Avslutning

Årets Norrlandskonferens avslutas med matchen Modo – HV71 i Fjällräven Arena.
Konferensens ordförande tackar alla deltagarna för en trevlig konferens med bra
diskussioner före, under och efter dagordningens programpunkter.
Alla önskas en fortsatt bra höst och en bra hemresa till distrikten.

2011 års Norrlandskonferens kommer att hållas i Umeå den 22 – 23 Oktober

Örnsköldsvik 17 Oktober 2010 

Vid Protokollet                                                            Justeras:

---------------------------------                                            --------------------------------
Krister Sandin                                                      Anders Rönnqvist
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